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Protokół Nr 7/25 

z posiedzenia połączonych Komisji Rady Miasta,  tj.: Komisji Budżetu, Komisji Gospodarki 

Komunalnej oraz Komisji Spraw Społecznych, odbytego w dniu  29 stycznia 2025 roku. 

Miejsce posiedzenia - sala konferencyjna Urzędu Miasta Grajewo. Strażacka 6A.  

Posiedzeniu przewodniczył p Andrzej Niewiarowski – Przewodniczący Komisji Budżetu 

Rady Miasta Grajewo. 

Godzina rozpoczęcia – 9..00 

Godzina zakończenia – 11.55 

W posiedzeniu udział wzięli radni/członkowie trzech stałych Komisji Rady Miasta                        

w składzie:  

1.Boć Edward 

2.Ginka Barbara 

3. Godlewska Ewa 

4. Kalinowska Anna Marzenna 

5. Kowzon Wojciech Karol 

6. Łynka Małgorzata 

7. Niewiarowski Andrzej 

8. Rogowska Marzena 

9.Siejda Tomasz 

10.Szymkiewicz Mariusz 

11. Świderska Katarzyna 

Nieobecni:  

1. Katarzyna Bobrowska 

/Lista obecności stanowi Zał. Nr 1 do prot./. 



Goście:  / Wg listy obecności stanowiącej Zał. Nr 2 do prot./. 

Ad 1. 

/-Otwarcie posiedzenia/. 

Przewodniczący trzech stałych komisji:  

1/ Andrzej Niewiarowski– Przewodniczący Komisji Budżetu RM 

2/ Wojciech Karol Kowzon – Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej RM 

3.  Katarzyna Świderska –  Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych  Komunalnej RM 

spośród siebie wyłonili  przewodniczącego obrad w osobie p. Andrzeja Niewiarowskiego 

Przewodniczącego  Komisji Budżetu RM 

Przewodniczący Obrad, p. Andrzej Niewiarowski: po objęciu przewodnictwa dokonał 

otwarcia posiedzenia połączonych stałych Komisji Rady Miasta, witając wszystkie przybyłe 

osoby. Stwierdził, że na stan 12 radnych/członków trzech stałych komisji, aktualnie                            

w posiedzeniu bierze udział 11 radnych (na podstawie listy obecności), co stanowi                              

o prawomocności obrad ( kworum).  

Ad 2. 

/- Przedstawienie porządku obrad połączonych Komisji/. 

/ Zawiadomienie zawierające porządek obrad stanowi Zał. Nr 3 do prot./ 

Zawiadomienie członkowie Komisji otrzymali wraz  z materiałami na posiedzenie Komisji  

- w wersji elektronicznej (tablety). 

Przewodniczący Obrad, p. Andrzej Niewiarowski: odczytała proponowany porządek 

posiedzenia połączonych stałych Komisji: 

PROPONOWANY PORZĄDEK OBRAD: 

1.Otwarcie posiedzenia. 

2. Przedstawienie porządku posiedzenia połączonych Komisji. 



3. Zaopiniowanie projektów uchwał: 

a) w sprawie planu pracy Komisji Budżetu Rady Miasta na 2025 rok; 

b) w sprawie planu pracy Komisji Gospodarki Komunalnej Rady Miasta na 2025 rok; 

c) w sprawie planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miasta na 2025 rok; 

d) w sprawie planu pracy Komisji Spraw Społecznych Rady Miasta na 2025 rok; 

e) w sprawie planu pracy Rady Miasta na 2025 rok; 

f) w sprawie udzielenia pomocy finansowej przez Miasto Grajewo Gminie Kłodzko                       

w formie dotacji celowej z przeznaczeniem na dofinansowanie realizacji zadania 

inwestycyjnego pn.: Usuwanie skutków klęsk żywiołowych - odbudowa zniszczonej                        

w wyniku powodzi infrastruktury drogowej; 

g) w sprawie ustalenia stawki dotacji przedmiotowej udzielonej Centrum Integracji 

Społecznej w Grajewie w 2025 r; 

h) w sprawie określenia stawki dotacji przedmiotowej dla zakładu budżetowego Miasta; 

i) w sprawie zmian w budżecie miasta Grajewo na 2025 rok. 

4. Przyjęcie protokołu ze wspólnego posiedzenia Komisji. 

5. Sprawy różne. 

6. Zamknięcie posiedzenia. 

Przewodniczący Obrad, p. Andrzej Niewiarowski: po odczytaniu proponowanego porządku 

obrad połączonych Komisji zwrócił się z zapytaniem, czy ktoś zgłasza do niego wnioski lub  

uwagi?  W związku z brakiem zgłoszeń stwierdził, że porządek obrad będzie realizowany                     

w przedstawionym kształcie. Następnie przeszedł do realizacji przyjętego porządku obrad. 

Ad 3. 

Zaopiniowanie projektów uchwał […..]: 

Przewodniczący Obrad, p. Andrzej Niewiarowski: poinformował, że aktualnie Komisje będą 



procedowały projekty uchwał. Przypomniał, że zadaniem Komisji jako wewnętrznego 

organu Rady jest ich zaopiniowanie - zgodnie z trybem regulaminowym. 

Ad 3 a. 

a) zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie planu pracy Komisji Budżetu Rady 

Miasta na 2025 rok. 

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz  

z materiałami na posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej. 

/ Projekt uchwały stanowi Zał. Nr 4 do prot./ 

- inicjatywa uchwałodawcza: Komisja Budżetu RM 

- referują:Przewodniczący Komisji Budżetu RM, pan Andrzej Niewiarowski 

Przewodniczący Obrad, pan Andrzej Niewiarowski: zaopiniowaniu poddał projekt uchwały 

w sprawie planu pracy Komisji Budżetu Rady Miasta na 2025 rok. Następnie w związku 

z brakiem zgłoszeń do dyskusji zrządził glosowanie w sprawie zaopiniowania ww. projektu 

uchwały. Poinformował, że  w głosowaniu biorą udział Członkowie Komisji Budżetu Rady 

Miasta  

Wynik głosowania: 

Członkowie Komisja Budżetu Rady Miasta w głosowaniu jawnym 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie planu pracy 

Komisji Budżetu Rady Miasta Grajewo na 2025 rok - bez poprawek. 

/ głosowanie: 5 głosów-za, 0 -przeciw, 0-wstrz. się, brak głosu 

-0, nieobecni – 0/. 

Przewodniczący Obrad, pan Andrzej Niewiarowski: ogłosił wynik głosowania, a następnie 



przeszedł do realizacji kolejnego punktu z porządku obrad. 

Ad 3 b. 

b) zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie planu pracy Komisji Gospodarki 

Komunalnej Rady Miasta na 2025 rok. 

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz  

z materiałami na posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej. 

/ Projekt uchwały stanowi Zał. Nr 5 do prot./ 

- inicjatywa uchwałodawcza: Komisja Gospodarki Komunalnej RM 

- referują:Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej RM, pan Wojciech Karol 

Kowzon 

Przewodniczący Obrad, pan Andrzej Niewiarowski: zaopiniowaniu poddał projekt uchwały 

w sprawie planu pracy Komisji Gospodarki Komunalnej Rady Miasta na 2025 rok. 

Następnie w związku z brakiem zgłoszeń do dyskusji zrządził głosowanie w sprawie 

zaopiniowania ww. projektu uchwały. Przypomniał, że  w głosowaniu biorą udział 

Członkowie Komisji Gospodarki Komunalnej Rady Miasta  

Wynik głosowania: 

Członkowie Komisja Gospodarki Komunalnej Rady Miasta w głosowaniu jawnym 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie planu pracy 

Komisji Gospodarki Komunalnej Rady Miasta Grajewo na 2025 rok- bez poprawek. 

/ głosowanie: 3 głosy-za, 0 -przeciw, 0-wstrz. się, brak głosu 

-0, nieobecni – 0/. 

Przewodniczący Obrad, pan Andrzej Niewiarowski: ogłosił wynik głosowania, a następnie 



przeszedł do realizacji kolejnego punktu z porządku obrad. 

Ad 3 c. 

c) zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie planu pracy Komisji Rewizyjnej  Rady 

Miasta na 2025 rok. 

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz  

z materiałami na posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej. 

/ Projekt uchwały stanowi Zał. Nr 6 do prot./ 

- inicjatywa uchwałodawcza: Komisja Rewizyjna RM 

- referują:Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej RM, pani Anna Marzenna Kalinowska 

Przewodniczący Obrad, pan Andrzej Niewiarowski: zaopiniowaniu poddał projekt uchwały 

w sprawie planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miasta na 2025 rok. Następnie                             

w związku z brakiem zgłoszeń do dyskusji zrządził głosowanie w sprawie zaopiniowania 

ww. projektu uchwały. Przypomniał, że  również i tym razem w głosowaniu biorą udział 

wyłącznie  Członkowie Komisji Rewizyjnej Rady Miasta  

Wynik głosowania: 

Członkowie Komisja Rewizyjnej Rady Miasta w głosowaniu jawnym 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie planu pracy 

Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Grajewo na 2025 rok- bez poprawek. 

/ głosowanie: 3 głosy-za, 0 -przeciw, 0-wstrz. się, brak głosu 

-0, nieobecni – 0/. 

Przewodniczący Obrad, pan Andrzej Niewiarowski: ogłosił wynik głosowania, a następnie 

przeszedł do realizacji kolejnego punktu z porządku obrad. 



Ad 3 d. 

d) zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie planu pracy Komisji Spraw Społecznych 

Rady Miasta na 2025 rok. 

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz  

z materiałami na posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej. 

/ Projekt uchwały stanowi Zał. Nr 7 do prot./ 

- inicjatywa uchwałodawcza: Komisja Spraw Społecznych RM 

- referują:Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych RM, pani Katarzyna Świderska 

Przewodniczący Obrad, pan Andrzej Niewiarowski: zaopiniowaniu poddał projekt uchwały 

w sprawie planu pracy Komisji Spraw Społecznych Rady Miasta na 2025 rok. 

Następnie w związku z brakiem zgłoszeń do dyskusji zrządził glosowanie w sprawie 

zaopiniowania ww. projektu uchwały. Poinformował, że w głosowaniu biorą udział 

wyłącznie Członkowie Komisji Spraw Społecznych Rady Miasta.  

Wynik głosowania: 

Członkowie Komisja Spraw Społecznych Rady Miasta w głosowaniu jawnym 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie planu pracy 

Komisji Spraw Społecznych Rady Miasta Grajewo na 2025 rok- bez poprawek. 

/ głosowanie: 5 głosów-za, 0 -przeciw, 0-wstrz. się, brak głosu 

-0, nieobecni – 0/. 

Przewodniczący Obrad, pan Andrzej Niewiarowski: ogłosił wynik głosowania, a następnie 

przeszedł do realizacji kolejnego punktu z porządku obrad. 

Ad 3 e. 



e) zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie planu pracy Rady Miasta na 2025 rok. 

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz  

z materiałami na posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej. 

/ Projekt uchwały stanowi Zał. Nr 8 do prot./ 

- inicjatywa uchwałodawcza: Rada Miasta   

- referują:Przewodnicząca Rady Miasta, pani Monika Stefańska 

Przewodniczący Obrad, pan Andrzej Niewiarowski: zaopiniowaniu poddał projekt uchwały 

w sprawie planu pracy Rady Miasta na 2025 rok. Następnie w związku z brakiem 

zgłoszeń do dyskusji zrządził glosowanie w sprawie zaopiniowania ww. projektu uchwały. 

Poinformował, że  w głosowaniu biorą udział wszyscy Radni. 

Wynik głosowania: 

Komisje w głosowaniu jawnym pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie 

planu pracy Rady Miasta Grajewo na 2025 rok - bez poprawek. 

/ głosowanie: 11 głosów-za, 0 -przeciw, 0-wstrz. się, brak głosu 

-0, nieobecni – 0/. 

Przewodniczący Obrad, pan Andrzej Niewiarowski: ogłosił wynik głosowania, a następnie 

przeszedł do realizacji kolejnego punktu z porządku obrad. 

f) zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej przez 

Miasto Grajewo Gminie Kłodzko w formie dotacji celowej z przeznaczeniem na 

dofinansowanie realizacji zadania inwestycyjnego pn.: Usuwanie skutków klęsk 

żywiołowych - odbudowa zniszczonej w wyniku powodzi infrastruktury drogowej. 

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz  



z materiałami na posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej. 

/ Projekt uchwały stanowi Zał. Nr 9 do prot./ 

- inicjatywa uchwałodawcza: Burmistrz Miasta  

- referują:Skarbnik Miasta, p. Gregorz Kurzątkowski 

Przewodniczący Obrad, pan Andrzej Niewiarowski: zaopiniowaniu poddał projekt uchwały 

w sprawie udzielenia pomocy finansowej przez Miasto Grajewo Gminie Kłodzko                       

w formie dotacji celowej z przeznaczeniem na dofinansowanie realizacji zadania 

inwestycyjnego pn.: Usuwanie skutków klęsk żywiołowych - odbudowa zniszczonej                       

w wyniku powodzi infrastruktury drogowej. 

Następnie zapytał, czy ktoś chciałby w tym punkcie zabrać głos? Jako pierwsza o głos 

poprosiła Przewodnicząca Spraw Społecznych RM p. Katarzyna Świderska: 

Przewodnicząca Spraw Społecznych RM p. Katarzyna Świderska: w nawiązaniu do 

przedłożonej uchwały stwierdziła, że Radni oczywiście są za udzielaniem pomocy 

potrzebującej gminie, ale  jest to już kolejna uchwała dot. udzielania dotacji dla Gminy 

Kłodzko i to w podwojonej wysokości - z 10 tys. zł na 20 tys. zł. Powiedziała, że                            

w pierwszej kolejności należy zaspokajać potrzeby lokalnej społeczności, np. poprzez 

budowę wiaty przystankowej. 

Burmistrz Miasta, p. Maciej Paweł Bednarko: w odpowiedzi przypomniał, że wysokość 

dotacji celowej Gminie Kłodzko już wcześniej z Radnymi  została uzgodniona. 

Zastępca Burmistrza,p. Krzysztof Waszkiewicz: stwierdził, iż w jego ocenie należałoby się 

wstrzymać z postawieniem wiaty przystankowej, z uwagi na planowaną budowę Via Baltica.  

Powiedział, że zachęcałby Państwa Radnych do udzielenia dotacji Gminie Kłodzko z uwagi 

na katastrofalny poziom zniszczeń na tych  terenach.   



Przewodnicząca Spraw Społecznych RM p. Katarzyna Świderska:  ad vocem powiedziała, że 

doskonale zdaje sobie sprawę ze skali potrzeb, ale uważa, że zapewnienie pomocy 

powodzianom to rola rządu. Stwierdziła, że jak na razie rządowa pomoc dla powodzian jest 

symboliczna. 

Burmistrz Miasta, p. Maciej Paweł Bednarko:  w nawiązaniu do wypowiedzi Pani Radnej 

Świderskiej stwierdził, że Radni nie powinni wyłamywać się z poczynionych wcześniej 

ustaleń, zwłaszcza z tych  jakie zapadły podczas roboczej debaty nad projektem budżetu                 

miasta. 

Przewodnicząca Rady Miasta, pani Monika Stefańska: w nawiązaniu do wypowiedzi 

Burmistrza powiedziała, że po sesji grudniowej na której zgłosiła poprawki do projektu 

budżetu miasta czuję się adresatem tych słów. Podkreśliła, że wówczas odnosiła się do 

całokształtu budżetu, z pełną świadomością, że jeśli Radni mają jakieś uwagi i wnioski to 

zgłaszają je podczas uchwalania tego dokumentu. 

Burmistrz Miasta, p. Maciej Paweł Bednarko: odpowiedział, że prowizorium budżetowe  

zostało  przedłożone organowi stanowiącemu tj. Radzie Miasta już w listopadzie roku 

poprzedzającego rok budżetowy. Dodał, że czasu było dużo na zgłaszanie i wprowadzanie 

zmian do prowizorium budżetowego. Dopowiedział także, że zgodnie z obowiązującym 

prawem Radni mogli składać wnioski do budżetu do 20 września. Ponadto stwierdził, że 

zgłaszanie poprawek z zaskoczenia na sesji poświęconej uchwaleniu budżetu zostało 

odebrano przez mieszkańców jako konflikt na linii Burmistrz – Rada Miasta. Postępowanie 

p. Przewodniczącej Rady Miasta na sesji poświęconej uchwaleniu budżetu uznał za 

nieprzemyślane. 

Przewodnicząca Rady Miasta, p. Monika Stefańska: ad vocem odpowiedziała, że wnioski do 

budżetu powinno składa się na sesji poświęconej uchwaleniu budżetu i tak też to uczyniła. 



Dodała, że w tym temacie z opinią Burmistrza nie zgadza się.  

Burmistrz Miasta, p. Maciej Paweł Bednarko: konkludując powiedział, że  ustaleń  tak jak 

umów trzeba dotrzymywać, zwłaszcza w praktyce. 

Radny, p. Tomasz Siejda: podkreślił, że temat dot. wiaty przystankowej jest dość popularny, 

zwłaszcza  na lokalnych portalach internetowych, stąd też należałoby rozważyć możliwość  

pozyskania np. ze Spółki PUK zdemontowanej budowli, która stanowiłaby pewnego rodzaju 

ochronę przed niekorzystnymi warunkami atmosferycznymi dla ludzi czekających na 

autobus. 

Burmistrz Miasta, p. Maciej Paweł Bednarko: odpowiedział, że jest przeciwny montowaniu 

starych, zniszczonych obiektów. 

Przewodniczący Obrad, p. Andrzej Niewiarowski: powiedział, że podziela pogląd swojego  

przedmówcy – Burmistrza. 

Zastępca Burmistrza, p. Krzysztof Waszkiewicz: powiedział, że jeśli chodzi o stworzenie 

odpowiednich warunków dla podróżujących to prawdziwym priorytetem, a zarazem                                  

i wyzwaniem jest dworzec PKP. Kontynuując poruszony wątek poinformował, że 

interpelujący Poseł K. Gwiazdowski otrzymał odpowiedź tzw. „zbywającą”. Stwierdził, iż 

należy rożnymi kanałami naciskać na PKP, aby równolegle z budową Via Baltica ruszyć                      

z tym tematem, by ten problem korzystnie rozwiązać.  Będąc przy glosie poinformował, że 

w dniu dzisiejszym Państwo Radni otrzymali zaktualizowaną informację  dot. przetargu na 

odbiór odpadów komunalnych. 

Przewodniczący Obrad, pan Andrzej Niewiarowski: w związku z brakiem kolejnych 

zgłoszeń do dyskusji, zebrał jej najistotniejsze wątki, po czym zarządził głosowanie w 

sprawie zaopiniowania procedowanego projektu uchwały.  



Wynik głosowania: 

Komisje w głosowaniu jawnym pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej przez Miasto Grajewo Gminie Kłodzko  w formie dotacji 

celowej z przeznaczeniem na dofinansowanie realizacji zadania inwestycyjnego pn.: 

Usuwanie skutków klęsk żywiołowych - odbudowa zniszczonej w wyniku powodzi 

infrastruktury drogowej- bez poprawek. 

/ głosowanie: 11 głosów-za, 0 -przeciw, 0-wstrz. się, brak głosu 

-0, nieobecni – 0/. 

Przewodniczący Obrad, pan Andrzej Niewiarowski: ogłosił wynik głosowania, a następnie 

przeszedł do realizacji kolejnego punktu z porządku obrad. 

g) zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie  ustalenia stawki dotacji przedmiotowej 

udzielonej Centrum Integracji Społecznej w Grajewie w 2025 r; 

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz  

z materiałami na posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej. 

/ Projekt uchwały stanowi Zał. Nr 10 do prot./ 

- inicjatywa uchwałodawcza: Burmistrz Miasta  

- referują:Skarbnik Miasta ,p. Gregorz Kurzątkowski 

Przewodniczący Obrad, pan Andrzej Niewiarowski: zaopiniowaniu poddał projekt uchwały 

w sprawie ustalenia stawki dotacji przedmiotowej udzielonej Centrum Integracji 

Społecznej w Grajewie w 2025 r. 

Następnie zapytał, czy ktoś chciałby w tym punkcie zabrać głos? Jako pierwszy o głos 

poprosił Burmistrz Miasta, p. Maciej Paweł Bednarko 



Burmistrz Miasta, p. Maciej Paweł Bednarko: na wstępie swojej wypowiedzi przypomniał 

historię powstania Centrum Integracji Społecznej w Grajewie oraz przybliżył zasady  

funkcjonowania tej instytucji. Dodał, że Centrum Integracji Społecznej to instytucja 

realizująca specjalistyczny program pracy z osobami wykluczonymi społecznie lub 

zagrożonymi wykluczeniem, w określonym czasie. Poinformował, że pozytywnie ocenia 

cele oraz skutki społeczne  funkcjonowania tej jednostki. 

Przewodnicząca Spraw Społecznych RM p. Katarzyna Świderska: w nawiązaniu do 

procedowanego projektu uchwały zapytała, czy kwota dotacji będzie przeznaczona na 

sfinansowanie wynagrodzenia pracowników? 

Burmistrz Miasta, p. Maciej Paweł Bednarko: potwierdził, że środki finansowe z dotacji 

będą stanowić jeden z elementów budżetu CIS, pozwalający sfinansować m.in. 

wynagrodzenia pracowników, utrzymanie lokalu czy zakup artykułów niezbędnych do 

prowadzenia zajęć reintegracji zawodowej. Będąc przy tym temacie poinformował, że                      

w roku ubiegłym zwrócił się do Marszałka Województwa Podlaskiego o sprzedaż dla Miasta 

Grajewo lokalu zajmowanego obecnie przez CIS. Dodał, że Marszałek wyraził zgodę na 

sprzedaż lokalu przy zastosowaniu 50% bonifikaty. Wartość tej nieruchomości oszacuje 

biegły. 

Przewodniczący Obrad, pan Andrzej Niewiarowski: w związku z brakiem kolejnych 

zgłoszeń do dyskusji, zarządził głosowanie w sprawie zaopiniowania procedowanego 

projektu uchwały.  

Wynik głosowania: 

Komisje w głosowaniu jawnym pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie 

ustalenia stawki dotacji przedmiotowej udzielonej Centrum Integracji Społecznej                    

w Grajewie w 2025 r. - bez poprawek. 



/ głosowanie: 10 głosów-za, 0 -przeciw, 0-wstrz. się, brak głosu 

-0, nieobecni – 1/. 

Przewodniczący Obrad, pan Andrzej Niewiarowski: ogłosił wynik głosowania, a następnie 

przeszedł do realizacji kolejnego punktu z porządku obrad. 

h) zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia stawki dotacji przedmiotowej 

dla zakładu budżetowego Miasta; 

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz  

z materiałami na posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej. 

/ Projekt uchwały stanowi Zał. Nr 11 do prot./ 

- inicjatywa uchwałodawcza: Burmistrz Miasta  

- referują:Naczelnik WGK UM, p. Ewa Zyskowska-Banach 

Przewodniczący Obrad, pan Andrzej Niewiarowski: zaopiniowaniu poddał projekt uchwały 

w sprawie określenia stawki dotacji przedmiotowej dla zakładu budżetowego Miasta. 

Następnie zapytał, czy ktoś chciałby w tym punkcie zabrać głos? Jako pierwsza o głos 

poprosiła Dyrektor ZADM, p. Marianna Haraś. 

Dyrektor ZADM, p.Marianna Haraś: poinformowała, że dotacja, o której mowa                                 

w przedmiotowym projekcie uchwały, zakłada stawkę 2,14 zł miesięcznie do 1 m² 

powierzchni użytkowej lokali mieszkalnych stanowiących mieszkaniowy zasób miasta, jako 

dopłatę do utrzymania i remontów budynków mieszkalnych i mieszkań stanowiących 

mieszkaniowy zasób miasta. 

Przewodniczący Obrad, pan Andrzej Niewiarowski:  poprosił Panią Dyrektor o informację 

dot. aktualnej sytuacji Zakładu ADM. 



Dyrektor ZADM, p. Marianna Haraś: odpowiedziała, że duża część mieszkań komunalnych 

wymaga remontu, ale Zakład sobie z tym radzi.  Dodała, że dużą bolączką i wyzwaniem                         

z uwagi na zły stan techniczny jest  budynek komunalny wraz z obiektami gospodarczymi 

znajdujący się w centrum miasta przy ul. Piłsudskiego. Temat obudowała szerokim 

kontekstem merytorycznym. 

Radny, p. Tomasz Siejda: z uwagi na liczne zgłoszenia mieszkańców, zwrócił się do dyrekcji 

ZADM z prośbą o większe zainteresowanie się i podjęcie działań przez administratora                        

w sprawie budynku komunalnego zlokalizowanego przy pływalni miejskiej, w związku                           

z brakiem dbałości o stan sanitarno-higieniczny i dewastację obiektu przez lokatorów. Dodał, 

że lokatorzy mieszkań komunalnych często mają problem z uszanowaniem lokali 

mieszkalnych, które otrzymali od Miasta. 

Dyrektor ZADM, p. Marianna Haraś: zapewniła, że każde zgłoszenie o aktach wandalizmu 

budynków komunalnych nie pozostanie bez reakcji ze strony ZADM. Poinformowała, że                           

3 tygodnie temu najemcy tego bloku otrzymali klucze do pomieszczeń wspólnym.  

Kontynuując powyższy watek jeszcze raz zapewniła, że podejmie działania w celu 

wyeliminowania niepożądanych zachowań prowadzących do dewastacji obiektu. 

Radny, p. Tomasz Siejda: poinformował również o bezdomnych, koczujących w piwnicach 

tego bloku.  

Dyrektor ZADM, p. Marianna Haraś: odpowiedziała, że podejmie niezwłocznie stosowną 

interwencję.  

Radny, p. Tomasz Siejda: dodał, że lokatorzy często nie zamykają drzwi wejściowych do 

bloku przez co ułatwiają  „dzikim lokatorom”wejście do budynku . 

Dyrektor ZADM, p. Marianna Haraś: w odpowiedzi zobowiązała się do wysłania do 



lokatorów pisma przypominającego o obowiązku zamykania drzwi wejściowych do bloku. 

Wiceprzewodniczący Rady Miasta, p. Krzysztof Gutowski: zapytał o wysokość dotacji do 

m2  powierzchni użytkowych lokali mieszkalnych stanowiących komunalny zasób miasta                        

w latach 2024 - 2025 ? 

Dyrektor ZADM, p. Marianna Haraś: odpowiedziała, że w roku ubiegłym była to stawka 

2,20 zł/ m2 miesięcznie, zaś w roku w 2025 - 2,14 zł/m2.. Zwróciła również uwagę, że 

różnica w stawkach wynika z tego, że zwiększył się komunalny zasób mieszkaniowy                         

w porównaniu do  poprzedniego  stanu. 

Radny, p. Tomasz Siejda:  poruszył temat stanu zadłużenia najemców lokali komunalnych. 

Dyrektor ZADM, p. Marianna Haraś: odpowiedziała, że wg wstępnych wyliczeń za 2024 rok                   

w tym obszarze finansowym jest tendencja spadkowa. Dodała, że wygląda to tak, że jedni 

najemcy wychodzą z zadłużenia drudzy zaś w nie wchodzą. Poinformowała, że Zakład ADM 

robi wszystko, żeby osobom niepłacącym pomóc, np. rozkłada zadłużenie na raty, oferuje 

dopłaty oraz możliwość odpracowania zaległego czynszu. Powiedziała, że eksmisja jest 

ostatecznością, ale one się odbywają. Dodała, że gmina ma narzędzia prawne wobec 

nieuczciwych osób, które nie chcą płacić, ale to bardzo długi i żmudny proces . 

Radny, p. Tomasz Siejda: powiedział, że osoby ubiegając się o mieszkanie przedkładają 

Komisji Mieszkaniowej dokumenty o dochodach, a jak już te upragnione mieszkania 

otrzymają to generują zadłużenie.   

Burmistrz Miasta, p. Maciej Paweł Bednarko:   potwierdził, że eksmisja z mieszkania za 

niepłacenie czynszu jest poważnym problemem, który może dotknąć zarówno właścicieli 

nieruchomości, jak i najemców. Dodał, że procedury prawne związane z eksmisją są 

skomplikowane i mogą trwać miesiącami, co utrudnia szybkie rozwiązanie problemu.  



Poinformował, że właściciele nieruchomości często muszą zmierzyć się z długotrwałymi 

procesami sądowymi, które mogą być kosztowne. Jeszcze raz podkreślił, że proces może 

trwać wiele miesięcy, a czasami nawet lat, co jest dużym wyzwaniem dla właścicieli 

nieruchomości, którzy muszą ponosić koszty utrzymania mieszkania i nie otrzymują za nie 

czynszu. 

Przewodnicząca Rady Miasta, pani Monika Stefańska: zapytała o kwotę zadłużenia za rok 

2024? 

Dyrektor ZADM, p. Marianna Haraś: w odpowiedzi poinformowała, że takiej wiedzy 

jeszcze nie posiada, ponieważ aktualnie trwa okres sprawozdawczy, który po jego 

zamknięciu, na to pytanie da odpowiedź. 

Przewodnicząca Rady Miasta, pani Monika Stefańska: zwróciła się z prośbą o przekazanie 

Radnym  ww. informacji w formie elektronicznej. Następnie zwróciła uwagę, że nie tak 

dawno zarządzeniem Burmistrza została powołana Społeczna Komisja Mieszkaniowa                       

w nowym składzie osobowym i w związku z tym faktem zadała pytanie, czy członkowie 

tego zespołu otrzymują wynagrodzenie? 

Burmistrz Miasta, p. Maciej Paweł Bednarko: odpowiedział, że członkowie tej Komisji 

żadnego wynagrodzenia nie otrzymują i swoją pracę wykonują społecznie. Następnie 

zapoznał ze składem osobowym tego kolegialnego zespołu opiniującego. Poinformował 

również, że celem Komisji Mieszkaniowej jest realizacja kontroli społecznej w sprawach 

lokalowych poprzez opiniowanie złożonych wniosków, w sprawach dotyczących 

przydziałów lokali mieszkalnych na czas nieokreślony lub najmu socjalnego.  

Przewodniczący Obrad, pan And rzej Niewiarowski: w związku z brakiem kolejnych 

zgłoszeń do dyskusji, zarządził głosowanie w sprawie zaopiniowania procedowanego 

projektu uchwały.  



Wynik głosowania: 

Komisje w głosowaniu jawnym pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie 

określenia stawki dotacji przedmiotowej dla zakładu budżetowego Miasta - bez 

poprawek. 

/ głosowanie: 11 głosów-za, 0 -przeciw, 0-wstrz. się, brak głosu 

-0, nieobecni – 0/. 

Przewodniczący Obrad, pan Andrzej Niewiarowski: ogłosił wynik głosowania, a następnie 

przeszedł do realizacji kolejnego punktu z porządku obrad. 

i) zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Grajewo na 

2025 rok. 

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz  

z materiałami na posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej. 

/ Projekt uchwały stanowi Zał. Nr 12 do prot./ 

- inicjatywa uchwałodawcza: Burmistrz Miasta  

- referują:Skarbnik Miasta, p. Grzegorz Kurzątkowski 

Przewodniczący Obrad, pan Andrzej Niewiarowski: zaopiniowaniu poddał projekt uchwały 

w sprawie  zmian w budżecie miasta Grajewo na 2025 rok. 

Następnie zapytał, czy ktoś chciałby w tym punkcie zabrać głos ? Jako pierwszy o głos 

poprosił Burmistrz Miasta, p. Maciej Paweł Bednarko: 

Burmistrz Miasta, p. Maciej Paweł Bednarko: omówił istotę oraz zakres merytoryczny 

proponowanych zmian finansowych w procedowanym projekcie uchwały. W swojej 

wypowiedzi  skoncentrował się głównie na pozycji finansowej dot.: dział 600 – Transport                      



i łączność, rozdz. 60016 § 6300 – 450 000,00 zł w związku z prognozowanym wystąpieniem 

ponadplanowych dochodów budżetowych z tytułu otrzymania dofinansowania inwestycji 

pn.:„Budowa nawierzchni i brakującej infrastruktury technicznej w ul. Kolektorowej                                             

w Grajewie”.  

Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych, p. Katarzyna Świderska: zapytała, czy przez to  

ma rozumieć, że w planie finansowym, po stronie przychodów ujęta jest dotacja na to 

zadanie? 

Burmistrz Miasta, p. Maciej Paweł Bednarko: odpowiedział, że na obecną chwilę dotacja ma 

charakter hipotetyczny. 

Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych, p. Katarzyna Świderska: zapytała, czy 

realizacji zadania inwestycyjnego pn. „Budowa nawierzchni części ul. Spokojnej                                   

w Grajewie” także nadano  charakter hipotetyczny? 

Burmistrz Miasta, p. Maciej Paweł Bednarko: odpowiedział, że nie. Następnie omówił temat 

dot. realizacji zadania inwestycyjnego pn.:„Budowa nawierzchni części ul. Spokojnej                 

w Grajewie”. Dodał, że aktualnie  przystąpimy do opracowania dokumentacji projektowej 

dla tego zadania. 

Przewodnicząca Rady Miasta, p. Monika Stefańska: w odniesieniu do planowanego 

przedsięwzięcia inwestycyjnego zadała pytanie, czy zaproponowane rozwiązanie zostało 

zaakceptowane i nie będzie stanowić już problemu dla mieszkańców ul. Spokojnej, którzy  

kwestionowali zaproponowane  wcześniej rozwiązanie? 

Burmistrz Miasta, p. Maciej Paweł Bednarko: odpowiedział, że skarg ze strony 

mieszkańców nie przewiduje.  

Radny RM, p. Tomasz Siejda:  w odniesieniu do poruszonego wątku powiedział, że teraz 



trzeba dopilnować, by konflikt nie powrócił.  

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej RM,p. Anna Marzenna Kalinowska: zapytała o zmiany 

finansowe - dział 700 – Gospodarka mieszkaniowa, rozdz. 70005 § 6060 – 120 000,00 zł ? 

Skarbnik Miasta, p. Grzegorz Kurzątkowski: odpowiedział, że jest to operacja finansowa 

mająca na celu  dostosowanie planu finansowego do faktycznych potrzeb niezbędnych do 

realizacji statutowych zadań jednostki (Wykup nieruchomości od osób fizycznych pod 

drogi). 

Zastępca Przewodniczącej Komisji SWiP RM, p. Małgorzata Łynka: zapytała czy nadal                        

w budżecie miasta jest kwota  w wysokości 1 mln zł na wykupy gruntów? 

Burmistrz Miasta, p. Maciej Paweł Bednarko:  zapewnił, że tak.  

Zastępca Przewodniczącej Komisji SWiP RM, p. Małgorzata Łynka: zapytała na jakim 

etapie jest zadanie inwestycyjne dot. budowy nawierzchni sięgaczy od ul. Geodetów                            

w Grajewie ? 

Burmistrz Miasta, p. Maciej Paweł Bednarko: odpowiedział, że musi to sprawdzić.  

Zastępca Przewodniczącej Komisji SWiP RM, p. Małgorzata Łynka: zapytała o szansę na 

realizację ww. zadania jeszcze w tym roku? 

Burmistrz Miasta, p. Maciej Paweł Bednarko: odpowiedział, że temat zostanie 

przeanalizowany w stosownym czasie. Dodał, że  aktualnie trwają prace projektowe. 

Przewodniczący Obrad, p. Andrzej Niewiarowski: w związku z brakiem kolejnych zgłoszeń 

do dyskusji, zarządził głosowanie w sprawie zaopiniowania procedowanego projektu 

uchwały.  

Wynik głosowania: 

Komisje w głosowaniu jawnym pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie 



zmian w budżecie miasta Grajewo na 2025 rok- bez poprawek. 

/ głosowanie: 11 głosów-za, 0 -przeciw, 0-wstrz. się, brak głosu 

-0, nieobecni – 0/. 

Przewodniczący Obrad, pan Andrzej Niewiarowski: ogłosił wynik głosowania, a następnie 

przeszedł do realizacji kolejnego punktu z porządku obrad. 

Ad 4.  

Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji. 

Przewodniczący Obrad, p. Andrzej Niewiarowski:  procedurze przyjęcia poddał Protokół nr 

5/24 z posiedzenia połączonych Komisji, który wyłożony był na sali obrad, a także 

udostępniony radnym w formie elektronicznej (tablety). W związku z brakiem uwag, co do 

treści dokumentu zarządził głosowanie  w sprawie jego  przyjęcia. 

Wynik głosowania: 

Komisje w głosowaniu jawnym, jednogłośnie  przyjęły Protokół nr 5/24  z dnia                          

27 listopada 2024 roku z posiedzenia połączonych Komisji Rady Miasta - bez uwag, co 

do treści.  

/ głosowanie:  11 głosów-za, 0 -przeciw, 0-wstrz. się, brak głosu  -0, nieobecni – 0/. 

Przewodniczący Obrad, p. Andrzej Niewiarowski: ogłosił wyniki głosowania, a następnie  

przeszedł  do realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 

Ad 5. 

Sprawy różne. 

W ramach wolnych wniosków i informacji/spraw rożnych poruszono następujące tematy: 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej RM, p. Anna Marzenna Kalinowska:  zwróciła uwagę, 

że w Parku przy ulicy Wojska Polskiego od dłuższego już czasu nie świeci napis z nazwą 



„GRAJEWO”. 

Burmistrz Miasta, p. Maciej Paweł Bednarko: odpowiedział, że napis był wykonany ze 

sztucznego tworzywa i uległ zniszczeniu i zabrudzeniu, w związku z tym trzeba było go 

zdemontować. Dodał, że zdjęta instalacja składowana jest na terenie Spółki PUK. Następnie 

zachęcił Radnych do zgłaszania pomysłów na upiększenie miasta.  

Zastępca Przewodniczącej Komisji Spraw Społecznych RM, p. Barbara Ginka: 

zaproponowała rozważenie zainstalowania neonowego napisu z nazwą miasta. 

Burmistrz Miasta, p. Maciej Paweł Bednarko: odpowiedział, że pomysł będzie uważnie 

przeanalizowany.  

Zastępca Burmistrza, p. Krzysztof Waszkiewicz: tytułem uzupełnienia poinformował, że 

instalacja świetlna zamontowana w Parku przy ul. Woj. Polskiego została wykonana przez 

Spółkę PEC. Dodał, że  korpus ten można byłoby jeszcze wykorzystać  po uprzednim 

dokonaniu renowacji, np. przez miejskie firmy.  

Przewodniczący Obrad, p. Andrzej Niewiarowski: powitał obecnego na posiedzeniu nowego 

Prezesa Spółki PUK p. Konrada Kostrzewskiego, któremu oddał głos. 

Prezes Spółki PUK p. Konrad Kostrzewski: poinformował, że od 1 stycznia 2025 r. objął  

funkcję Członka Zarządu i jednocześnie Prezesa Przedsiębiorstwa Usług Komunalnych                      

w Grajewie. Następnie poinformował o perspektywach rozwoju firmy.  Dodał że teraz  

trzeba zadbać o konkretne doposażenie Spółki, inwestować w taki sprzęt, który będzie mógł 

rozwijać pozostałe branże działalności, a nie tylko wywóz nieczystości stałych. Powiedział, 

że już w najbliższych inwestycjach znajdą się takie sprzęty jak pojazd asenizacyjny, 

zamiatarka czy pojazd do obsługi toalet przenośnych. Ponadto jednym z pilnych tematów 

jest inwestycja w energię cieplną w celu obniżenie kosztów. Powiedział, że jednym                                              



z pomysłów jest inwestycja w panele na budynku kaplicy.  

Wiceprzewodniczący Rady Miasta, p. Krzysztof Gutowski: zapytał czy w planach jest zakup 

beczki asenizacyjnej? 

Prezes Spółki PUK p. Konrad Kostrzewski: odpowiedział, że zakup jest konieczny, gdyż ta 

którą Spółka posiada obecnie na wyposażeniu jest zbyt mała. Dodał, że w jego ocenie 

poniesiony wydatek zwróci się już po roku. 

Zastępca Burmistrza, p. Krzysztof Waszkiewicz: powiedział, że istnieje również  możliwość 

wydzielenia ze struktur PUK drugiego podmiotu gospodarczego, ale na ten moment żadne 

ustalenia i decyzje nie zapadły. Poinformował, że kondycja Spółki jest dobra i rok zostanie 

zamknięty na  plusie.  

Prezes Spółki PUK p. Konrad Kostrzewski: przedstawił szerokie spectrum rozwoju firmy 

PUK. Dodał, że PUK w Grajewie od lat wykonuje usługę wywozu śmieci. Stwierdził, że 

grajewskie realia znamy doskonale, m.in. dlatego Koma powierzyła Spółce PUK część 

miejskiego rynku, podpisując umowę na podwykonawstwo. Dodał, że  Firma Koma to 

Spółka prężnie działająca na terenie całej Polski i ma sprawdzone modele biznesowe. Dodał, 

że ma ona też rozwiązania, które widziałbym w zarządzanej przez niego firmie. Powiedział, 

że współpraca z takim partnerem to także dla PUK-u szansa na rozwój. Będąc przy głosie 

zapewnił, że w przyszłym roku zrobi wszystko w kierunku ponownego przejęcia 

grajewskiego rynku odbioru odpadów oraz dodatkowo starał się będzie o przejęcie rynku                      

w Gminie Grajewo. Powiedział również, że będzie chciał rozwijać dodatkowe branże.  

Zastępca Przewodniczącego Komisji Gospodarki Komunalnej, p. Mariusz Szymkiewicz: 

zapytał, kto odpowiada za utrzymanie dróg, między innymi ul. Braci Świackich                                   

i Robotniczej, które w okresie minionej gołoledzi  pozostały bez reakcji odpowiedzialnych 

służb. 



Burmistrz Miasta, p. Maciej Paweł Bednarko: odpowiedział, że zarządcą drogi jest Miasto 

Grajewo, zaś Wykonawcą zadania jest Spółka PUK. Dodał, że brak reakcji ze strony służb 

spowodowany był tym, że w tych dniach nowy prezes przejmował obowiązki.  

Zastępca Przewodniczącego Komisji Gospodarki Komunalnej, p. Mariusz Szymkiewicz: 

zawnioskował o ustawienie koszy przy ul. Robotniczej w celu wyeliminowania zjawiska 

wyrzucania śmieci do lasu.  

Naczelnik WGK UM, p. Ewa Zyskowska-Banach: odpowiedziała, że kosze na śmieci stoją, 

tylko trzeba byłoby wysłać strażnika do czuwania nad przestrzeganiem porządku                                            

i pilnowania by śmieci nie lądowały w lesie. 

Zastępca Przewodniczącej Komisji SWiP RM, p. Marzena Rogowska: w nawiązaniu do 

poruszonego tematu i prowadzonej dyskusji zasugerowała rozważenie możliwości 

zamontowania kamer, które umożliwią obserwację terenu i rejestrację zdarzeń. 

Burmistrz Miasta, p. Maciej Paweł Bednarko: ad vocem stwierdził, że całe miasto 

należałoby objąć monitoringiem, ale są to ogromne koszty. Następnie poruszył temat dot. 

budowy drogi ekspresowej  S16 na odcinku Ełk – Knyszyn, w związku z informacjami 

dotyczącymi odstąpienia od realizacji tego zadania, w kontekście spotkania                                  

z samorządowcami, dla których idea budowy arterii komunikacyjnej wschód - zachód jest 

działaniem priorytetowym. Dodał, że kolejne spotkanie odbędzie się najbliższy piątek                       

w Mońkach. Podkreślił, że celem tego i kolejnych spotkań ma być właśnie połączenie 

działań i wysiłków na rzecz realizacji inwestycji jaką jest budowa drogi S16. Stwierdził, że 

droga ekspresowa S16 wraz z układem linii kolejowej Białystok - Ełk utworzyłaby 

wielofunkcyjny korytarz transportowy – bodziec stymulujący rozwój naszego regionu.  

Zastępca Burmistrza, p. Krzysztof Waszkiewicz: pozytywnie ocenił  propozycje działań  

przedstawionych przez nowego  Prezesa Spółki PUK p. Konrada Kostrzewskiego. Zdanie 



pozytywne wypowiedział także na temat współpracy z firmą KOMA, która prężnie działa na 

terenie całej Polski i ma sprawdzone modele biznesowe. 

Prezes Spółki PUK p. Konrad Kostrzewski: ponownie powiedział, że kolejnym krokiem 

będzie zwiększenie zakresu usług, szukanie nowych  rynków i rozwijanie się w innych 

branżach. Wszystko po to, aby sprostać nowym wyzwaniom, a to nie będzie możliwe bez 

dodatkowych inwestycji. Dodał, że filar rozwoju już jest - to kompetentna i zaangażowana 

załoga. Stwierdził, że to dzięki niej firma może świadczyć stały poziom usług. Zapewnił, że 

ma wyjątkowych ludzi z szerokim zakresem umiejętności i kompetencji Kontynuując 

wypowiedź dodał, że należy mieć dobrze rozwinięte inne branże - jak nie wywóz 

nieczystości stałych, to zieleń, jak nie zieleń, to usługi remontowo-budowlane lub tworzyć 

nowe. Dodał, że będzie dążył do ograniczenia kosztów energii, bo suma rachunków w 2024 

to około 45 tys. zł, a jak wiadomo, z nowym rokiem ceny energii elektrycznej wzrastają, 

toteż wymaga to szybkich optymalizujących działań. Dodał, że w tej chwili  robi rozeznanie 

cenowe rynku i zbiera oferty na instalację fotowoltaiczną i optymalizację rachunków za 

energię, przy czym  rozwiązań jest kilka. Poinformował, że odbyło pierwsze spotkanie się                            

z Prezesem SLMW w Grajewie. Zapewnił, że  to były konstruktywne rozmowy, omówione 

zostały wszystkie możliwe warunki współpracy. PUK już wykonywał prace dla spółdzielni, 

a z ich efektów są wszyscy zadowoleni. Dlatego Spółka PUK  ponownie będzie starała  się                

o wykonawstwo. W pierwszym kwartale roku spółdzielnia zacznie ogłaszać przetargi na 

swoje inwestycje.  Z pewnością firma będzie  startować, to przyniesie korzyści dla 

wszystkich. 

Przewodnicząca Rady Miasta, p. Monika Stefańska:  zapytała o plany  związane  z dalszym 

funkcjonowaniem kaplicy pogrzebowej ? 

Prezes Spółki PUK p. Konrad Kostrzewski: odpowiedział, że o szczegółach poinformuje 



Radę Miasta, wówczas gdy innowacyjne projekty wdroży w życie. Nie mniej jednak 

powiedział, że rozważa pomysł wykonywania fundamentów pod nagrobki bazując na 

pracownikach Spółki. Dodał, że planuje działania na wielu płaszczyznach w celu 

zbilansowania strat. Powiedział, że nie wyklucza także  wyposażenia kaplicy w zdobienia na 

wzór dekoracji kościelnych. Kontynuując wypowiedź poinformował, że zamierza podjąć 

działania w dziedzinie architektury zieleni miejskiej - autorskie rozwiązania i pomysły. 

Stwierdził,  że trzeba mieć zawsze alternatywę.  

Zastępca Przewodniczącej Komisji Spraw Społecznych RM, p. Barbara Ginka:  poruszyła 

temat nieprzyjemnych zapachów z oczyszczalni mleczarskiej na które uskarżają się 

mieszkańcy Grajewa. Zapytała, jakie działania należałoby podjąć w celu zneutralizowania 

tych  uciążliwych  zapachów? 

Burmistrz Miasta, p. Maciej Paweł Bednarko: odpowiedział, że jedynie co może zrobić to 

porozmawiać z władzami Mlekpolu. 

Przewodniczący Obrad, pan Andrzej Niewiarowski: podziękował Prezesowi Spółki PUK za 

przybycie na posiedzenie i za złożone informacje oraz życzył sukcesów w zarządzaniu firmą 

i realizacji projektów. 

Radny, p. Tomasz Siejda: poinformował o awarii oświetlenia która miała miejsce na boisku 

SP nr 4 w Grajewie. 

Burmistrz Miasta, p. Maciej Paweł Bednarko: w odpowiedzi zwrócił się do Radnych                              

z apelem, by na bieżąco przekazywali sygnały o stwierdzonych nieprawidłowościach na 

terenie miasta.  

Przewodnicząca Rady Miasta, p. Monika Stefańska: w imieniu mieszkańców zwróciła się                 

z wnioskiem o ustawienie nowych ławek na os. Broniewskiego i os. 1000- lecia oraz                  



o zamontowanie chociaż jednej kamery w Parku Solidarności.  

Burmistrz Miasta, p. Maciej Paweł Bednarko:  ad vocem zapewnił, że temat podda analizie. 

Następnie skierował prośbę do Radnych o ich udział w uroczystościach miejskich. 

Przewodniczący Obrad, p. Andrzej Niewiarowski: zapytał, czy oświetlenie uliczne jest 

sterowane czasowo, ponieważ mieszkańcy skarżą się na zbyt późne zapalnie się  lamp, co 

pogarsza bezpieczeństwo szczególnie na drogach.  

Naczelnik WNP UM p. Ewa Zyskowska- Banach:  odpowiedziała, że oświetlenie uliczne 

sterowane jest czasowo. 

Burmistrz Miasta, p. Maciej Paweł Bednarko:  odpowiedział, że to on podjął decyzję                                   

o wydłużeniu czasu i włączania oświetlenia od godz. 17.10.  Zapowiedział weryfikację 

decyzji i dostosowanie oświetlenia do oczekiwań mieszkańców. 

Przewodniczący Obrad, p. Andrzej Niewiarowski: w imieniu mieszkańców ul. Miłej zwrócił 

się z wnioskiem o zagęszczenie drogi, gdyż podczas opadów woda z ulicy spływa na ich  

posesje. 

Burmistrz Miasta, p. Maciej Paweł Bednarko: odpowiedział, że jest to jeszcze  plac budowy  

w związku z realizacją inwestycji wod.kan. W związku z powyższym zachęcił do 

powstrzymania się z wnioskami do zakończenia inwestycji.  

Zastępca Przewodniczącego Komisji Gospodarki Komunalnej, p. Mariusz Szymkiewicz: 

stwierdził, że w pierwszych dniach swojej działalności związanej z odbiorem odpadów, 

Firma KOMA – jako operator zadania, nie poradziła sobie z zabezpieczeniem odpowiedniej 

ilości worków. 

Burmistrz Miasta, p. Maciej Paweł Bednarko: odpowiedział, że ten problem już nie istnieje. 

Będąc przy głosie poinformował o trudnej sytuacji finansowej Spółki PEC w Grajewie, która 



boryka się z dużymi problemami finansowymi. Poinformował, że aktualnie czeka na wyniki 

audytu, który ma dać odpowiedź na pytania o przyczyny złej kondycji finansowej 

Przedsiębiorstwa. Dodał, że strata finansowa Spółki PEC  tylko za rok ubiegły to 1.800 tys. zł. 

Temat obudował szerokim kontekstem merytorycznym. 

Zastępca Burmistrza, p. Krzysztof Waszkiewicz: w nawiązaniu do wątku podniesionego 

przez Radnego p. Mariusza Szymkiewicza poinformował, że mieszkańcy mogą zgłaszać się 

po worki na odpady komunalne do WGK UM. 

 Przewodniczący Obrad, p. Andrzej Niewiarowski: w związku z brakiem kolejnych zgłoszeń 

do dyskusji zamknął realizację punktu i przeszedł do realizacji ostatniego punktu porządku 

obrad. 

Ad 6. 

Zamknięcie posiedzenia. 

Przewodniczący Obrad, p. Andrzej Niewiarowski: związku z wyczerpaniem wszystkich 

tematów objętych porządkiem obrad o godz. 11.55 zamknął posiedzenie, pożegnał 

zgromadzonych, dziękując wszystkim za udział. 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

                                                                 

                                                                  Przewodniczący Komisji Budżetu Rady Miasta  

                                                                                  Andrzej Niewiarowski 

Protokołowała: Barbara Poniatowska 

 

 

 

Uwaga! Załączniki znajdują się do wglądu w Biurze Rady Miasta. 


